
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Hředle konaného dne                 

22.3.2023  od 17
00

hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Hředle 

 
Přítomní zastupitelé: M. Bradáčová, ing. J .Buňková, V. Frelich, J.|Koukal, 

Mgr. D. Malá, R. Štolc, P. Trousil, J. Vitner,  

  

Omluveni:  T. Vitner.   

 

Program zasedání zastupitelstva obce: 

 

1. Zahájení zasedání a kontrola usnesení z minulého jednání, zvolení      

zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise usnesení z aktuálního      

zasedání 

2. Projednání a schválení podání žádosti o dotaci prostřednictvím firmy  

Domoza projekt s. r. o., na projekt ,,Výstavba chodníků v obci Hředle pro 

zajištění bezpečnosti silnice II. tř. a bezbariérové úpravy chodníku“ 

3. Vyhodnocení výsledku výběrového řízení ,,Výstavba chodníků v obci  

         Hředle pro zajištění bezpečnosti silnice II. tř. a bezbariérové úpravy  

         chodníku“ 

4. Projednání a schválení žádosti o dotaci na ,,Rekonstrukci vstupní chodby    

a šatny, malování včetně odpočívárny a modernizace zařízení kuchyně MŠ 

Hředle“ 

5. Projednání a schválení žádosti Linky bezpečí, z. s. 

    6.  Projednání a schválení žádosti o umístění schránek s papírovými sáčky na             

         úklid psích exkrementů v okolí bytového domu 241/242                                 

    7.  Došlá pošta, různé 

8.  Diskuse 

    9.  Usnesení a závěr   

 

K bodu č. 1.  Zahájení zasedání, odsouhlasení programu a kontrola 

usnesení z minulého jednání, zvolení zapisovatele, návrhové komise a 

ověřovatelů zápisu usnesení z aktuálního zasedání. 

 
Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Václav Frelich. 

Přivítal přítomné zastupitele a přítomné občany.  

Poté oznámil, že díky 8 přítomným zastupitelům je zasedání usnášeníschopné.   

Dále starosta sdělil, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem       

O obcích a pozvánka byla vyvěšena na úředních deskách OÚ Hředle. Starosta se 

dále dotázal zastupitelů, zda je usnesení ze zastupitelstva konaného 8.2.2023 

v pořádku. 



-  Nikdo ze zastupitelů neměl žádnou námitku k zápisu ani k usnesení 

z minulého zasedání zastupitelstva  8.2.2023. 

 

Následovalo schvalování navrženého programu konání OZ, bez připomínek  

Dále starosta provedl návrh zapisovatele:     Ing. Buňková, 

Ověřovatelů zápisu:   J. Koukal, J. Vitner, Mgr. D. Malá,  

zastupitelů pověřených sestavením návrhu  usnesení: M. Bradáčová, P. Trousil   

Starosta provedl hlasování o návrzích s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : pro 8   hlasů        proti žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

Ke kontrole usnesení z minulého zasedání OZ:  

OZ obce Hředle na minulé zasedání starostovi obce Hředle uložilo : 

1. najít nové místo pro kontejnery na komunální odpad v horní části obce a    

 nechat zpracovat situační návrh odpadového místa za sokolovnou. 

K tomu starosta sdělil:  jediné možné místo v horní části obce by bylo v Nové 

ulici u zahrady p.č. 926/1. Stěhování kontejnerů na pozemek u sokolovny, zatím 

starosta nedoporučil, protože při stavbě chodníku zde bude mít stavební firma 

depo.     

2.  pokračovat v evidenci spotřeby plynu v sokolovně a zřídit pomocné 

odpočtové měřidlo na spotřebu plynu v bufetu, který se využívá samostatně na 

soukromé nebo spolkové akce. 

 K tomuto starosta sdělil:  Odpočtové měřidlo na plyn nelze do bufetu dle 

dotázaného odborníka zavést. Měření spotřeby nadále starosta vykonává a 

porovnává spotřebu. 

Zastupitelstvo vzalo zprávu starosty na vědomí a současně uložilo 

starostovi: zjistit možnost případného odkoupení malé části pozemku p.č. 122. 

                                         

K bodu č. 2    Projednání a schválení podání žádosti o dotaci  

prostřednictvím firmy  Domoza  projekt s. r. o.,  na projekt ,,Výstavba 

chodníků v obci Hředle pro zajištění bezpečnosti silnice II. tř. a 

bezbariérové úpravy chodníku“. 

Požádáno bude v dotačním programu „SFDI“, pro financování opatření ke 

zvýšení bezpečnosti nebo plynulosti dopravy nebo opatření ke zpřístupňování 

dopravy osobám s omezenou schopností pohybu nebo orientace pro období 

2023–2024“        s maximálním příspěvkem 85% uznatelných nákladů. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí s podáním žádosti o dotaci 

na výstavbu chodníku do Kotlin v dotačním programu SFDI s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8    hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 



K bodu 3.  Vyhodnocení výsledku výběrového řízení ,,Výstavba chodníků 

v obci  Hředle pro zajištění bezpečnosti silnice II. tř. a bezbariérové úpravy  
chodníku“ 

Starosta bohužel nemohl předložit  OZ výsledky VŘ na dodavatele stavby         

v projektu ,,Výstavba chodníků v obci Hředle pro zajištění bezpečnosti 

silnice II. tř. a bezbariérové úpravy chodníku“, kde hlavním kritériem byla 

nabízená cena: 

Firmy, které nabídly nejnižší ceny, nepředaly veškeré přílohy a byla jim uložena 

nová lhůta pro doplnění. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí 

 

 

K bodu 4.  Projednání a schválení žádosti o dotaci na ,,Rekonstrukci vstupní 

chodby    a šatny, malování včetně odpočívárny a modernizace zařízení kuchyně 

MŠ Hředle“ 

Místostarostka předložila OZ žádost o dotaci prostřednictvím MAS Rakovník, 

ve které je žádáno o příspěvek na 4 zakázky plánované v MŠ Hředle. 

- Stavební práce – oprava dlažby 

- Stavební práce - Oprava omítek a malování 

- Nákup podlahové krytiny do třídy č. II – koberec 

- Nákup zařízení do školní kuchyně – lednice, nerezový mycí stůl na velké 

nádobí a konvektomat 

 

Celková předpokládaná cena zakázek včetně DPH je 499.609 Kč, možnost 

získání dotace je 80% - tj. 399.687 Kč 

 
Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí s podáním žádosti o dotaci 

na rekonstrukci chodby a třídy II. MŠ včetně nákupu koberce a nákup přístrojů 

do školní kuchyně a vyzval k hlasování, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro   8    hlasů        proti  žádný hlas nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

K bodu 5. Projednání a schválení žádosti Linky bezpečí, z. s. 

 

Starosta předložil OZ žádost Linky bezpečí , z.s. o příspěvek ve výši 5.000,- Kč. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí s poskytnutím příspěvku a 

vyzval k hlasování, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 



K bodu 6. Projednání a schválení žádosti o umístění schránek s papírovými 

sáčky  

na úklid psích exkrementů v okolí bytového domu 241/242. K žádosti, kterou 

starosta přečetl OZ, se vyjadřovali postupně všichni zastupitelé s tím, že by bylo 

vhodné nejdříve umístit  4 schránky s papírovými sáčky zkušebně, v okolí 

obecního parku, který je silně znečistěný výkaly od psů. Následně zhodnotit 

účinnost opatření a popř. přijmout opatření jiná. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí se zkušebním zavedením 

schránek se sáčky na úklid psích exkrementů a vyzval k hlasování, s tímto 

výsledkem: 

 

 
Hlasování : Pro  7   hlasů        proti  žádný hlas            P. Trousil se zdržel hlasování 

 

 

 

K bodu 7. Došlá pošta, různé 

 
A. Starosta seznámil OZ s rozpočtovou změnou č. 2/2023, která, byla 

schválena starostou, protože nepřesáhla hranici 300 tis.  Kč. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo zprávu na vědomí.  

 
B.  Starosta informoval  OZ o průběhu prodeje nemovitosti č.p. 99 a snížení 

nabídkové ceny na 3.000 tis. Kč. Zájem projevila jedna osoba. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

D.  Starosta informoval  OZ o zájmu o pronajmutí bytu na poště ze strany 

učitelky ZŠ, p. Špatenkové. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

E. Starosta představil OZ pana Miroslava Hejtmánka ze společnosti ECO 

DOTACE s.r.o. Brno. Tato společnost nabízí zpracování projektu, žádostí o 

dotaci a popřípadě i výběr dodavatele DČOV – jednotlivých domovních čistíren 

odpadních vod, které mají centrální monitoring pro dohled a řízení. DČOV tvoří 

komplexní systém pro celou obec nebo její část a pořizovací náklady jsou 

nesrovnatelně nižší nežli klasické ČOV. Zastupitelé vyslechli zběžné informace 

s tím, že budou případně firmu kontaktovat pro další informace. 

Následně OZ uložilo starostovi zorganizovat schůzku s prodejcem nebo 

výrobcem DČOV a se starostou obce, kde už se tyto čističky realizují nebo jsou 

již v chodu. 



 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

 

F. Starosta informoval OZ o zahájení společného řízení stavby bytového domu 

na p.č. 2744, 2666, 2672/7 v KÚ Hředle. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

G. Starosta předložil OZ žádost o příspěvek na zakoupení sociálního 

automobilu pro ZŠ a SŠ Jesenice, pro žáky se zvláštním postižením. Příspěvek 

bude poskytnut prostřednictvím firmy Kompakt spol. s r.o. ve výši 5000,- Kč. 

Starosta vyzval OZ k hlasování, kdo je pro poskytnutí tohoto příspěvku, s tímto 

výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 

K bodu  8.  Diskuze:  

- Členové Společenství vlastníků domu 241/242 – společně stvrzovali 

neúnosné znečištění výkaly psů před jejich bytovým domem, kde je dolní 

část obecního parku. 

- Pan Černý – k uvažovanému místu na umístnění kontejnerů na třídění 

domovního odpadu 

 

K bodu 9.    Usnesení a závěr: 
Starosta vyzval P. Trousila za návrhovou komisi, aby přečetl návrh usnesení a 

dal hlasovat, kdo souhlasí s tímto usnesením s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro   8    hlasů        proti  žádný hlas nikdo  se nezdržel hlasování 

 
Na závěr starosta poděkoval zastupitelům i zúčastněným občanům za aktivní 

účast a v 19.00 hod. zasedání ukončil. 

 

Dne 22. 3. 2023 

 

Zapsala:  …………………………      Starosta ………………………….. 

 

Ověřovatelé:  

Mgr. Dana Malá                 Jan Koukal                           Jiří Vitner    

 

 

 

              

…………………           ……………………..              ………………....        


